

KULLIYAH OF MEDICINE

BORANG KEIZINAN RAKAMAN DIGITAL VISUAL-AUDIO PESAKIT BAGI TUJUAN PEMBELAJARAN DAN PENGAJARAN KLINIKAL PSIKIATRI

Pengenalan:

Tujuan lembaran ringkas ini adalah untuk mendapatkan keizinan dan kebenaran daripada pesakit atau waris pesakit bagi kehadiran dan merakam visual dan audio pesakit yang terpilih bagi tujuan pembelajaran dan pengajaran klinikal psikiatri di fasiliti Universiti Islam Antarabangsa Malaysia (IIUM) & HTAA secara berjadual. Ia juga boleh membantu anda dalam menentukan sama ada anda ingin mengambil bahagian selepas mengetahui risiko dan faedah daripada penyertaan ini. Maklumat diperolehi daripada penyertaan ini juga boleh membantu orang atau pesakit lain.

Siapakah penganjur program ini?

Jabatan Psikiatri, Kulliyah (Fakulti) Perubatan, Universiti Islam Antarabangsa Malaysia dan Jabatan Psikiatrik dan Kesihatan Mental, Pusat Perubatan IIUM.

Apakah tujuan program ini?

Tujuan lembaran ini disediakan adalah mendapatkan keizinan daripada pesakit dan/atau waris pesakit bagi tujuan rakaman video untuk sesi pengajaran dan pembelajaran klinikal pakar psikiatri dalam latihan.

Siapakah yang akan terlibat dalam program ini?

1. Pesakit luar dan pesakit dalam wad yang terpilih daripada Jabatan Psikiatri & Kesihatan Mental di Hospital Tengku Ampuan Afzan (HTAA) Kuantan dan Pusat Perubatan IIUM
2. Pegawai perubatan dalam latihan kepakaran psikiatri

Siapakah yang akan dipilih?

1. Sesiapa yang boleh berkomunikasi dan memahami dalam Bahasa Malaysia dan/atau Bahasa Inggeris; dan
2. Sesiapa yang mempunyai keupayaan untuk memberi kebenaran bertulis.
3. Menepati kriteria oleh Pakar Perubatan

Nama Unit/Jabatan/Institusi: **Jabatan Psikiatri, Kulliyah Perubatan, UIAM**

Adakah saya perlu mengambil bahagian?

Penyertaan dalam peperiksaan ini adalah secara sukarela.

Apakah yang akan berlaku kepada saya jika saya mengambil bahagian?

Rakaman temuduga akan digunakan untuk tujuan pembelajaran sahaja.

Apakah manfaat yang akan diperolehi?

Tiada manfaat secara langsung ke atas responden kecuali membantu pelajar mendalami penyakit yang dialami pesakit.

Adakah terdapat sebarang risiko?

Rakaman ini tidak menimbulkan sebarang apa-apa risiko kesihatan. Rakaman juga adalah tertakluk kepada status kerahsiaan pesakit dan **tidak akan digunakan untuk sebaran awam.**

Adakah saya dikenakan sebarang kos pembiayaan?

Tiada bayaran dikenakan dalam penyertaan ini.

Sekiranya anda memerlukan sebarang maklumat lanjut, sila hubungi:

Nama pakar dalam latihan:

No. Telefon:

BORANG PERSETUJUAN PESAKIT/WARIS PESAKIT

TAJUK: KEIZINAN RAKAMAN DIGITAL VISUAL-AUDIO PESAKIT BAGI TUJUAN PEMBELAJARAN DAN PENGAJARAN KLINIKAL PSIKIATRI

Tujuan lembaran ringkas ini adalah untuk mendapatkan keizinan dan kebenaran daripada pesakit atau waris pesakit bagi kehadiran dan merakam visual dan audio pesakit yang terpilih bagi tujuan pembelajaran dan pengajaran klinikal psikiatri di fasiliti Universiti Islam Antarabangsa Malaysia (IIUM) & HTAA secara berjadual. Dengan ini saya memberi persetujuan untuk menyertai RAKAMAN ini dengan SUKARELA.

Saya telah membaca dan memahami tujuan rakaman serta tatacara yang akan dijalankan. Saya juga telah diberi peluang untuk bertanya soalan. Sekiranya saya menarik diri dari rakaman ini, rawatan yang sepatutnya saya terima tidak akan terjejas. Tatacara rakaman ini telah diterangkan kepada saya oleh:

Dr.

(Nama pakar/pegawai perubatan)

(Tandatangan pakar/pegawai perubatan)

pada tarikh:

(TT/BB/TTTT)

Tandatangan pesakit:

Nama pesakit:

No. K/P:

Tarikh:

Tandatangan saksi/waris:

Nama saksi/waris:

No. K/P:

Tarikh: